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内容概要

《初中英语中考奥赛实用题典》突出重点，注重语言的感悟、积累和运用，注重各项语文基本功的训
练；要面向全体学生，因地制宜，因材施教；要正确处理“学”与“考”的关系，坚决摒弃机械、重
复的题海战术，克服应试教育的弊端，提高复习效率，切实减轻学生过重的课业负担。
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章节摘录

插图：After Presley died，many of his records rose quickly． When Presley died， many mourners iourneyed to
Memphis，Tennessee，Presley’s home，to pay their last respects(敬意)．While most of these fans knew a lot
about the songs of Elvis，few of them knew the story of how Elvis had made his first recording．Elvis Presley did
not really want to became a recording star．His first record was for his mother．He paid four dollars to a small
Memphis recording shop，and recorded two songs．The songs were My Happiness and That’s Where Your
Heartaches Begin．Sam Philips，who owned the shop where Elvis made the recorder，liked Presley’s songs
．He said he would call him some day．About a year later，Philips did call and ask him to cut a record；：This
first record, had Blue Moon of Kentucky on one side，and That’s A11 right，Mama，on the other．
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编辑推荐

《初中英语中考奥赛实用题典》：新课程新奥赛系列丛书。
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